
با گل دقایق پایانی شروین بزرگ، آلومینیوم به بازی با پرسپولیس بازگشت 
و دوباره با گل این بازیکن در وقت های تلف شـــده، نماینده اراک به این 
رقابت امیدوار باقی ماند تا ســـرانجام در ضربات پنالتی دســـت به کاری 
بزرگ زده و سرخپوشـــان پایتخت را از دور رقابت ها حذف کند. شـــروین 
بزرگ نامی که خیلی دیر در فوتبال ایران مطرح شده دو خصوصیت بارز 
دارد. اول اینکه در جام حذفی خوب گل می زند و در وهله بعدی گل های 
زیبایی را به ثمر رسانده تا جایی که به نظر می رسد متخصص سوپرگل 
شـــده باشـــد. درباره وضعیت این بازیکن، حضور در اراک و گل هایی که 
به ثمر رسانده و سرنوشت فوتبالی او دقایقی در »فرهیختگان« با وی به 

گفت وگو نشستیم که متن آن را در ادامه می خوانید.

صحبت را از بازی با پرسپولیس شروع کنیم. مسابقه ای که 3 بار در آن کامبک زدید 
و توانستید رقیب قدرتمندتان را حذف کنید. 

یک بازی کاملا عجیب را شاهد بودیم. هرکسی این بازی را دید لذت برد، چه 
هـــواداران پرســـپولیس و چـــه هواداران اراکی و ســـایر تیم هـــا. به خصوص اینکه 

طرفداران آلومینیوم یک شب بی نظیر را سپری کردند. 

چرا آنقدر بازی را بد شروع کردید؟
بـــازی دســـت مـــا بود اما دو گل بـــد خوردیم، در کل ذهنیت خوبی داشـــتیم. در 
هر صورت این ماجرا وجود دارد که پرسپولیســـی ها جلوی اراک مشـــکل دارند و 
آلومینیوم گربه سیاه این تیم است. به همین دلیل ما یک ذهنیت مثبت داشتیم 
که می توانیم صعود کنیم. با این تفاصیل در نیمه دوم کل بازی دســـت ما بود. 
از آن ســـو هم حریف با تعویض هایش می خواســـت فقط نتیجه را نگه دارد. در 
دقیقه 77 هم به عنوان بازیکن تعویضی به زمین رفتم و خدا را شکر می کنم که 

اتفاقات خوبی رقم خورد. 

اگر کمی خوش شانس بودید مقابل استقلال هم شکست نمی خوردید. 
ما در این فصل فکر کنم فقط جلوی تراکتور در زمین خودمان خوب نبودیم و فقط 
این تیم ما را در زمین خودمان شکست داد و یادم نمی آید تا قبل از استقلال بازی 
دیگری را باخته باشیم. بازی با استقلال هم کاملا پایاپای بود که آنها با استفاده 
از تجربه و البته موقعیت هایی که داشتند به 3 امتیاز این دیدار رسیدند. ما تیم 

جوانی داریم و کار را برای همه تیم ها اینجا سخت می کنیم. 

32 سال داری. چرا اینقدر دیر چهره شدی و تا این اندازه نوسان داری؟
سالی که نفت آبادان بودم، سال خوبی را سپری کردم و خیلی هم خوب دیده 
شـــدم. اتفاقا بعد از این تیم هم پیشـــنهادهای خوبی داشـــتم ازجمله نیم فصل 
اولی که در آبادان بودم، کارم با پرسپولیس تمام شده بود و فقط چون نتوانستم 
رضایتنامـــه بگیـــرم در آبـــادان ماندم و آنها مهاجم خارجـــی گرفتند. از تیم های 
بالای جدول هم در این چند سال پیشنهاد داشتم اما خودم هم نمی دانم چرا 

مس را در لیگ دســـته اول انتخاب کردم. البته بیشـــتر ســـر رفاقت بود و فکر 
می کردم فصل خوبی می شود و تیم خوبی می بندیم که این اتفاق نیفتاد. 

البته فصل را خوب شروع کردم و چند گل و پاس گل داشتم. کار خوب 
پیش می رفت که دستم شکست و دو ماه بازی نکردم. 

از استقلال پیشنهاد نداشتی؟
جالب اینکه تا هفته قبل همه جا صحبت از این بود که پرسپولیسی 

می شوم و از روز بازی حذفی حالا صحبت از استقلالی شدنم است. 
به صورت رسمی خیر مذاکره ای نبوده اما شاید بعدا اتفاقاتی بیفتد. هرچند در 

کل برایم فرقی نمی کند. 

به عنوان یک متولد رشت، طرفدار سپیدرود هستی یا داماش؟

قطعا داماشی هستم!

 داستان این سوپرگل ها چیست؟ از بازیکن خاصی در فوتبال جهان الگو می گیری؟
زلاتان را خیلی دوست داشتم. شاید استایل و سبک بازی ام تقریبا در سطوح 

پایین تر زلاتان است، با این گل ها شاید همه یاد زلاتان می افتند. 

شاید هم زلاتان مناطق محروم باشی؟!
)با خنده( شاید! کلا از این جور مهاجمان که فیزیکی هستند، خوشم می آید. 

... بچه های خوبی هستند. مهاجمانی مانند هالند، زلاتان و لوکاکو و

درباره سوپرگل هایت صحبت می کنی؟
گل اولی که با پیراهن نفت به پدیده زدم و حسابی وایرال شد، یک گل برگردان 
بود که شانسی آن را گل کردم. این شوت هایی که والی هستند را تمرین کرده ام 

و حساب شده می زنم. 

یعنی گل اولت به پرسپولیس آن هم در آن دقایق شانسی نبود؟
اصلا! این برگردان نبود، بلکه یک گل چرخشی بود که وقتی توپ پله می شود، با 
توجه به تمریناتی که روی این ضربات دارم، آنها را خیلی خوب می زنم. مثل گلی 
که از وســـط زمین به هوادار زدم. این طور توپ ها را خیلی تمرین می کنم. شـــاید 
خیلی از فوتبالیست ها ایستگاهی یا پنالتی تمرین کنند اما من واقعا وقتی به 
تمرین می روم یکی را مامور مهار خودم می کنم تا پشتم بایستد و من بدن بگذارم و 

بچرخم و سپس با حضور یار مستقیم، به صورت چرخشی به توپ ضربه می زنم. 
بنابراین اصلا گلم شانسی نبود چون آن را حساب شده و تمرین شده زدم. روی این 
گل تمرین داشتم اما برگردان هایم چه قبلی هایی که گل شد و چه بعدی هایی 

که گل شوند، مطمئن باشید که شانسی هستند!

با این استایل شاید در فوتبال ساحلی هم موفق می شدی!
اتفاقا این رشـــته را خیلی دوســـت دارم و از بچگی به فوتبال ســـاحلی همیشـــه 
علاقه داشته ام. از آنجایی که شمالی هستم و به انزلی نزدیکیم، فوتبال ساحلی 

هم خیلی بازی کردم. 

رکورددار گلزنی در جام حذفی هستی؟ این خبر درست است؟
جام حذفی همیشه برایم خوب بوده و در این سه چهار سال اخیر فکر می کنم 
13 گل در این جام زدم. حالا اینکه رکورددار هســـتم را نمی دانم اما من هم این 

خبر را خواندم. 

چطور در جام حذفی فقط درخشش لازم را داری و گل می زنی؟
خودم هم نمی دانم. اتفاقا اولین بار هم در جام حذفی زمانی که در مس کرمان 
بازی می کردم، دیده شدم. آن زمان هم حسینی سرمربی ما بود. در لیگ هم خوب 
کار می کردیم اما اصلا حذفی یک چیز دیگر است و شاید به قول شما متخصص 
جام حذفی شده باشم. در آن سال هم در اصفهان با ذوب آهنی که پر از ستاره 
بود بازی داشـــتیم و این تیم را با 4 گل شکســـت دادیم. دو گل زدم و یک پاس 
گل دادم. بعد از آن بازی هم همین ذوب و فولاد به من پیشنهاد دادند که فصل 
بعدش به فولاد رفتم. حذفی همیشه برایم خوب بوده و خودم هم نمی دانم چرا. 

به بازی با پرسپولیس برگردیم. دو بار از این تیم عقب افتادید. خودت فکر می کردی 
آلومینیوم سه بار با احتساب ضربات پنالتی به رقابت برگردد. 

از همان اول و قبل از بازی فکر می کردیم این تیم را شکست  دهیم. البته نمی خواهم 
حرف های کلیشـــه ای بزنم اما واقعا حس من مثبت بود، حتی موقعی که 4 بر 2 
عقب بودیم. البته فقط در این تایم حس خوبی داشتم، وقتی که 2 بر صفر یا دو بر 
یک بودیم، خیر چنین حسی نداشتم و اتفاقا نگران هم بودم اما 4 بر 2 شدیم باز 
حسم مثبت بود که می توانیم به بازی برگردیم. زمانی که گل سوم را زدم از عرب براقی 
پرسیدم چقدر مانده که او گفت بدون وقت های تلف شده 7 دقیقه و احساس 
کردم زمان لازم برای جبران نتیجه را داریم و سعی کردم به بچه ها روحیه بدهم. 

کار با مجتبی حسینی چطور است؟
او مربی بسیار خوبی است. البته در این فصل کمتر به من اطمینان کرده؛ 
هرچند من ســـبک کاری او را می دانم چون قبلا یک ســـال ونیم با او کار کردم و 

اخلاقش را می دانم. من مهاجم فیکس تیمش بودم. 

الان چرا فیکس نمی شوی؟
مهاجم او از همان اول فصل مشـــخص اســـت و وقتی به یک نفر اعتقاد پیدا 
می کند با همان فرد ادامه  و به سختی ترکیبش را تغییر می دهد. آن سالی هم که 
من فیکس بودم، در بازی هایی عملکرد خوبی نداشتم و فکر می کردم حداقل 
برای بازی بعدی فیکس نیســـتم اما دوباره بازی بعدی من فیکس بودم، حتی 
اگر جایگزینم می درخشید و گل می زد. یعنی زمانی که فکر نمی کردم هم بازی 
می کردم و الان هم اخلاق ایشـــان همان اســـت و به ســـختی ترکیب اصلی تیم 
را تغییر می دهد. نمی گویم من را قبول ندارد اما اگر یکی را بیشـــتر قبول داشـــته 
باشد و نظرش روی همان فرد باشد تا آخر فصل به پای همان بازیکن می ماند. 

جام حذفی را می گیرید؟
خیلی به این موضوع خوشبین هستم. وقتی نساجی را در شهر خودش بردیم و 
پرسپولیس را هم به این شکل شکست دادیم، مسلما ادامه مسیر را هم دست کم 
نگرفته و با قدرت پیش می رویم. سایر تیم هایی که مانده اند هم در یک سطح 
هستند و در لیگ آنها را اذیت کرده ایم. نمی شود گفت قطعا جام برای ماست 

اما فکر می کنم حدود 50 درصد شانس داشته باشیم. 

تیم ملی فوتســـال ایران در دیدار نهایی رقابت های جام ملت های آســـیا 
با هدایت وحید شمســـایی و با پیروزی چهار بر یک مقابل تایلندِ میزبان 
موفق شد سیزدهمین قهرمانی خود را در این تورنمنت جشن بگیرد. جواد 
اصغری مقدم، بازیکن اسبق تیم ملی فوتسال کشورمان که خود بارها این 
عنوان را در زمان بازیکنی به دست آورده در این خصوص با »فرهیختگان« 

گفت و گویی داشته که در ادامه می خوانید.

بازی ایران و تایلند را چطور دیدید؟ 
در ابتدا باید به جامعه فوتسالی، تک تک بازیکنان، کادرفنی و مردم ایران تبریک 
بگویم. انتظاری که ما از تیم ملی داشتیم، همین بازی بود که عملکرد بازیکنان 
درخور فوتسال ایران بود. اختلاف ما با تیم های خوب آسیایی همین قدر گل و 
شاید هم بیشتر است. ما در این بازی فاصله واقعی خودمان را با تیم های خوب 
آسیایی نشان دادیم. علی رغم احترامی که برای تیم های در حال پیشرفت آسیایی 

داریم اما باید بگویم که تیم ایران به این تیم ها باج نخواهد داد.

دلیل برد ایران در بازی برابر تایلند چه بود؟
بازیکنان ایران خیلی منطقی، با صلابت و بدون اســـترس به این دیدار آمدند و 
خیلی از این موضوع خوشحالم. همین موضوعات نیز منتج به قهرمانی بدون 
دردسر ایران مقابل تیم میزبان شد. این کمترین حق بچه ها بود. بازیکنان ایران 

لایق این قهرمانی بودند و امیدوارم در مسابقات جام جهانی نیز بدرخشیم. 

مـــا در جام جهانـــی در ســـبد یـــک قرار گرفتیـــم. این موضوع کار مـــا را در دور گروهی 
آسان می کند؟  

در جام جهانی چیزی به اسم تیم یا گروه آسان وجود ندارد. ما برای حضور در جام 
ملت های آســـیا شـــاید آماده سازی خیلی خوبی نداشتیم و بازی های دوستانه 
خیلی خوبی برگزار نکردیم. باید زمان بیشتری برای آماده سازی بازیکنان فراهم 
می شـــد و به این شـــکل دغدغه بازیکنان هم کمتر می شـــد. در جام جهانی کار 
، فردا و شـــاید چند روز  اصـــلا راحـــت نخواهـــد بود. بچه های مـــا وقت دارند امروز
دیگر را جشن بگیرند اما باید خیلی زود برگردند و کار را به شکل جدی تری دنبال 
کنند. کار بچه های ما تازه شروع شده است. همه ارکان فوتسال ایران باید برنامه 
خوب ویژه ای برای جام جهانی داشـــته باشـــند. تیم ملی باید برای ثانیه به ثانیه 
جام جهانی برنامه داشته باشد و باید تیم ملی به مراتب قوی تری داشته باشیم تا 
ان شاءالله بتوانیم در رتبه های خوب جهانی قرار بگیریم. تصور من این است که با 
اضافه شدن چند بازیکن دیگر به تیم ملی، تیم بهتر و کامل تری خواهیم داشت 

و می توانیم با این تیم عملکرد خوبی در ازبکستان داشته باشیم. 

سعید احمدعباسی عناوین بهترین بازیکن جام و آقای گلی را به دست آورد و باقر 
محمدی هم بهترین دروازه بان جام شد.

طبیعتا کســـی که گل می زند، نمره بالاتری دارد و فکر کنم او به این دلیل عنوان 
بهترین بازیکن جام را کســـب کرد. ســـعید بازیکن بااخلاق و توانمندی اســـت. 
باقـــر محمـــدی هـــم یک ســـال در تیم قند کاترین کنار ما بود. مـــن می دیدم که او 
چقدر برای گلری سخت تمرین می کند. سعید مومنی دیگر دروازه بان ایران هم 
. به نظر من تک تک بچه های ایران شایسته بهترین ها هستند. احمد  همین طور

عباسی و محمدی نمایندگان تیم ایران بودند که موفق به کسب جایزه شدند. 

نقطه ضعف ایران در این جام چه بود؟
بهتریـــن  تیم هـــا هـــم نقاط ضعفی دارند اما تیمی که بتواند این نقطه ضعف ها را 
ترمیم کند، موفق می شود. تیم ملی بازی به بازی بهتر شد و در پایان هم توانستند 

به خوبی میزبان را در فینال شکست بدهند. ما در بازی با ازبکستان با استرس 
وارد زمین شدیم و امکان داشت در پایان بازی اتفاق خوبی برای ما رخ ندهد. آن 
بازی نباید به پنالتی کشیده می شد و ما می توانستیم با همین اختلاف گلی که 
تایلند را بردیم، ازبک ها را هم ببریم. اما همین استرس باعث شد تا نتیجه دلخواه 
رقم نخورد. شاید از دست دادن قهرمانی دوره قبل این فشار را بیشتر می کرد که 
البته این موضوع، طبیعی است. مهم این بود که ما هرچه جلو رفتیم بهتر شدیم 

و درنهایت قهرمانی را به دست آوردیم.

 در پایان جام ملت های فوتسال آسیا، 4 تیم از منطقه کافا به جام جهانی رسیدند. 
دلیل این موضوع را چه می دانید؟

 . ســـبک بازی این تیم ها شـــبیه به سبک بازی ایران است البته با درجه پایین تر
برای مثال برخی از بازیکنان تیم ملی افغانستان چند سالی است که در تیم های 

ایرانی بازی می کنند. برخی از این بازیکنان در تیم های سفیر و فرش آرا هستند 
و مهدی نوروزی کاپیتان آنها نیز چند سالی در کنار ما بود. آنها شناخت خوبی 

از فوتسال ما دارند.

این موضوع برای ما در آینده خطرساز است؟
ســـبک این تیم ها نزدیک اســـت اما ما آنقدر اســـتعداد های خوبی داریم که باید 
جهانی فکر کنیم. امیدوارم پاداش خوبی برای تیم ملی در نظر گرفته شود. باید 
بودجه درخور فوتســـال ایران در نظر بگیرند. شـــاید ما بگوییم باید قهرمان آســـیا 
می شدیم اما باید بدانیم این کار سخت شده است. بچه ها چندین ماه زحمات 
زیادی برای این قهرمانی کشیدند. این قهرمانی ها راحت به دست نمی آید. باید 
برای پیشـــرفت، تفکر جهانی داشـــته باشـــیم تا بتوانیم در جام جهانی هم نتایج 

درخشانی به دست آوریم.

شروین بزرگ در گفت وگو با »فرهیختگان«: تا دیروز می گفتند پرسپولیس من را می خواهد، امروز می گویند استقلال!

چون گربه سیاه پرسپولیس هستیم 
قبل از بازی ذهنیت مثبتی داشتیم

 گلم به پرسپولیس تمرین شده بود                  مجتبی حسینی به یک نفر اعتقاد پیدا کند تا آخر پایش می ماند

جواد اصغری مقدم در گفت وگو با »فرهیختگان«: ایران به هیچ تیمی در آسیا باج نمی دهد

برای جام جهانی باید تفکر جهانی داشته باشیم
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محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

سیامکخاجی
دبیر گروه ورزش

 با وجود بیانیه حمایتی فدراسیون برخی شواهد 
 نشان می دهد عده ای دوست ندارند یزدانی 

رکورددار کسب مدال در المپیک شود

چه کسی نگران طلای حسن است؟

فدراســیون کشــتی دیــروز در بیانیــه ای تصمیــم کادر فنــی تیــم ملــی 
کشــتی آزاد دربــاره انتخــاب نفــر اعزامــی وزن 86 کیلوگــرم بــه المپیــک 
ــن  ــت حس ــرار اس ــه ق ــن بیانی ــاس ای ــرد. براس ــلام ک ــس را اع ی 2024 پار
کــه پــس از عمــل جراحــی ســنگین کتــف خــود به تازگــی  یزدانــی 
یناتــش را آغــاز کــرده، راهــی رقابت هــای رنکینــگ مجارســتان  تمر
خواهــد شــد و درصورتی کــه ســلامت بدنــی و آمادگــی جســمانی لازم 
ــوان  ــت، به عن ــرار گرف ــی ق ــم مل ــی تی ــد کادر فن ــورد تایی ــت و م را داش
گــر ایــن شــرایط  نماینــده ایــران راهــی المپیــک شــود. از ســوی دیگــر ا
محقــق نشــده و یزدانــی بــه هــر دلیلــی نتوانــد رضایــت کادر فنــی تیــم 
ملــی را کســب کنــد، تصمیمــات جدیــدی دربــاره ایــن وزن گرفتــه 
خواهــد شــد کــه البتــه هنــوز مشــخص نشــده ایــن تصمیمــات چــه 
خواهــد بــود و احتمــالا پــس از رقابت هــای مجارســتان کــه قــرار اســت 
روزهــای 17 تــا 20 خردادمــاه پیــش رو برگــزار شــود، اعــلام خواهــد شــد. 
فدراســیون کشــتی پــس از بازی هــای آســیایی هانگــژو چرخــه انتخابــی 
تیــم ملــی و راه هــای رســیدن بــه دوبنــده تیــم ملــی آزاد در اوزان مختلــف 
گــر قــرار باشــد براســاس قوانیــن و مقرراتــی کــه آنهــا و  را اعــلام کــرد کــه ا
ــد به عنــوان نفــر  ــد خــود یزدانــی بای کادر فنــی تیــم رســما اعــلام کرده ان
اعزامــی بــه مســابقات المپیــک معرفــی شــود امــا تصمیــم فدراســیون 
یــخ  دربــاره اعــزام ایــن کشــتی گیر پرمــدال و یکــی از بهترین هــای تار
کشــتی مــا بــه چنیــن تورنمنــت ســنگینی آن هــم حــدود یک مــاه پــس از 
شــروع تمریناتــش درحالی کــه ماه هــا به دلیــل مصدمیــت خانه نشــین 
 ، بــوده، بســیار عجیــب اســت. ایــن درحالــی اســت کــه علیرضــا دبیــر
رئیــس فدراســیون کشــتی پیــش از ایــن در مصاحبــه ای گفتــه بــود 
یــس بــا توجــه بــه بــالا رفتــن وزن  حضــور کامــران قاســمپور در المپیــک پار
منطقــی نیســت. قاســمپور البتــه در هفته هــای اخیــر در تمرینــات تیــم 
ملــی باانگیــزه ظاهــر شــده و حتــی گفتــه می شــود کمــی وزنــش را پاییــن 
آورده تــا درصورتی کــه یزدانــی بــه هــر دلیلــی نتوانــد راهــی المپیــک شــود، 

جانشــین او بــرای حضــور در ایــن تورنمنــت مهــم باشــد. 

چرااصراربهمجارستان
علیرضــا دبیــر در همــان زمانــی کــه بحــث مصدومیــت کتــف یزدانــی 
و عمــل جراحــی اش مطــرح شــد بــا توجــه بــه اینکــه خــودش نیــز ســابقه 
ی تشــک داشــت، گفت  چنین آســیب دیدگی را در دوران حضور رو
کــه چنیــن مصدومیتــی می توانــد منجــر بــه پایــان عمــر حرفــه ای یــک 
کشــتی گیر شــود و بازگشــت از آن ســخت اســت. او حالا در شــرایطی 
ــر از چرخــه انتخابــی  کــه گفتــه می شــود معتقــد اســت خــودش بالات
تصمیم گیــر اســت و به نظــر می رســد به نوعــی نظــر خــودش را بــه 
ــی  ــای اصل ــی از امیده ــرار دارد یک ــد، اص ــح می دان ــه ارج ــن چرخ ای
کســب مــدال تیمــش در المپیــک را بــه تورنمنــت ســنگین مجارســتان 
بفرســتد. در ایــن تورنمنــت قــرار اســت روس هــا بــا ســه نماینــده خــود در 
ایــن وزن حاضــر شــوند تــا تکلیــف نفــر اول آنهــا در المپیــک مشــخص 
شــود و به نوعــی انتخابــی آنهــا خواهــد بــود. از ســوی دیگــر آرون بروکس 
آمریکایــی هــم قــرار اســت در ایــن مســابقات حاضــر باشــد کــه همیــن 
نشــان می دهــد ایــن مســابقات حتــی در حــد المپیــک خواهــد بــود و 
فرســتادن یزدانــی بــه چنیــن تورنمنتــی نمی توانــد چنــدان بــه ســودش 
باشــد، حتــی شــاید باعــث تشــدید مصدومیتــش شــود. در چنیــن 
شــرایطی شــاید حضــور در تورنمنــت ایتالیــا- کــه تقریبــا همزمــان بــا 
مســابقات مجارســتان خواهــد بــود- انتخابــی منطقی تــر بــرای یزدانی 
باشــد تــا بــا آمادگــی نســبی در آن تورنمنــت شــرکت و رونــد رو بــه رشــد 

خــود بــرای رســیدن بــه آمادگــی کامــل در المپیــک را حفــظ کنــد. 
- که با تصمیمی  حالا باید دید آیا فدراســـیون کشـــتی و در راس آن دبیر
غیـــر -حرفـــه ای، حســـن یزدانـــی را بـــه بازی هـــای آســـیایی هانگـــژو اعـــزام 
ـــاره او دچـــار  کـــرده و باعـــث تشـــدید مصدومیـــت او شـــده- مجـــددا درب
اشـــتباه محاســـباتی خواهـــد شـــد یـــا اینکـــه تصمیـــم مناســـب تری بـــرای 
حفظ این ســـرمایه ارزشـــمند کشـــتی ما خواهد گرفت. رویارویی یزدانی 
و قاســـمپور در یـــک مســـابقه انتخابـــی می توانـــد آخریـــن راه حـــل بـــرای ایـــن 
مشـــکل باشـــد، البتـــه اگـــر برخـــی مانـــع خیـــز برداشـــتن یزدانی بـــرای دومین 
طـــلای المپیـــک و تاریخ ســـاز شـــدن او به عنـــوان تنهـــا کشـــتی گیری کـــه 

بـــه ایـــن افتخـــار دســـت یافتـــه نباشـــند و از ایـــن اتفـــاق ناراحـــت نشـــوند. 
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